
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen obv art. 45: 
Yes we Can?  

 
Op 18 december 2017 is een motie van onze hand aangenomen – met steun van bijna alle 
fracties – om Zwolle te laten aansluiten bij de Statiegeldalliantie. Destijds was het bedoeld 
als signaal om het kabinet te bewegen om de terugdringing van PET-flessen en blik in 
afvalstromen te bevorderen en ook het aandeel zwerfafval te verminderen.  
 
Inmiddels wordt medio 2021 het statiegeld op kleine PET-flessen ingevoerd, een vervroegd 
genomen besluit. Dat is gedaan omdat zonder die maatregel de prikkel voor marktpartijen 
om bij te dragen aan de doelstellingen niet het beloofde resultaat had.  
 
Om diezelfde reden heeft de staatssecretaris onlangs laten optekenen dat voor blik de optie 
tot een zelfde vervroegd besluit bestaat. Omdat uit de zwerfafvalmonitor blijkt dat het 
percentage blik in zwerfafval in de eerste helft van 2020 met 19% is toegenomen ten 
opzichte van 2016. Om dat besluit de nodige aandacht te geven en daadwerkelijk zo snel 
mogelijk te nemen, start de Statiegeldalliantie een campagne onder de titel ‘Yes we can’.1   
 
D66 is van mening dat zoveel mogelijk partners moeten bijdragen aan die campagne, dat is 
voor gemeenten ook in het eigen voordeel; de gewenste terugdringing van zwerfafval en 
restafval wordt een stuk dichterbij gebracht. Daarom stellen wij de volgende vragen aan het 
college: 
 
1. Heeft het college kennis genomen van de campagne ‘Yes we can’?  
 
2. Is het college van plan om – als partner van de Statiegeldalliantie – een bijdrage te 

leveren aan de beeldmerkcampagne door deze zelf ook in te zetten?  
 

3. Is het college met ons van mening dat het partnerschap van de Statiegeldalliantie ook 
zichtbaar moet zijn op de website van de gemeente (dit is nu niet het geval)? Zo ja, gaat 
zij dat verzorgen?  

 
Namens D66 Zwolle 
Mark Oldengarm 
 

                                                           
1 https://statiegeldalliantie.org/yes-we-can/  

https://statiegeldalliantie.org/yes-we-can/

